



NEWS RELEASE

Media contact:

Joy Zhou
+852 3128 4704
joy.zhou@jec.com

Trane Technologies Acquires AL-KO Air Technology



SWORDS, Ireland, Feb 1, 2023 – Trane Technologies (NYSE:TT), a global climate innovator, announced that it has acquired AL-KO Air Technology, a division of AL-KO SE, based in Jettingen-Scheppach, Germany, effective November 1, 2022.

AL-KO Air Technology designs, manufactures, sells, and services a full line of sustainable air handling units and extraction systems for a broad range of applications in diverse markets, such as pharmaceutical, healthcare, industrial processes, retail, recreation, and commercial buildings. **AL-KO Air will bring complementary, high-performing air handling, extraction, and ventilation solutions to the comprehensive Trane® Commercial HVAC product and services portfolios in Europe and Asia.**

“We’re very excited about bringing the AL-KO Air Technology business and team onboard,” said **Jose La Loggia, president of Trane® Commercial HVAC EMEA.** “With a reputation for sustainable solutions, innovation, and quality, AL-KO Air Technology is a natural extension of our robust Commercial HVAC platforms in Europe and Asia, and our focus on healthy and efficient buildings. We’ve already started welcoming our new colleagues from AL-KO Air Technology, and together we will continue to help our customers achieve their goals for high-performance heating, cooling and ventilation, indoor air quality, and decarbonization of our cities.”

Approximately 800 AL-KO Air Technology employees in Europe and China have joined the Trane Technologies team. AL-KO Air Technology’s three manufacturing sites — in Jettingen-Scheppach and Wittenberg, Germany and Taicang, China — are now part of Trane Technologies, along with its sales offices in Europe and Asia. **Dr. Christian Stehle, current CEO of AL-KO Air Technology** will continue to run the business, reporting to Jose La Loggia, and Dr. Kong, in the team of Christian, will continue to lead the business in China.

Trane Hong Kong

A division of TYS Limited

Jointly owned by Jardines and Trane

12/F, Manhattan Centre, 8 Kwai Cheong Road
Kwai Chung, New Territories
Hong Kong



“Trane Technologies is the perfect home for AL-KO Air Technology,” said Christian Stehle. “We share a commitment to sustainable innovation, operational excellence, superior customer service and an uplifting culture. I am excited for our future together.”

Trane Technologies will continue to leverage the respected AL-KO Air Technology brand with customers. Trane® equipment and services will be sold to existing AL-KO Air Technology customers and on AL-KO Air Technology airside projects, and the company will sell AL-KO Air Technology equipment and services through their Trane® Commercial HVAC platforms in Europe and Asia.

###

Trane Hong Kong

Recognized as one of the leading air-conditioning providers in Hong Kong, [Trane Hong Kong](#) is a division of TYS Limited, a joint venture between [Trane Technologies](#) and [Jardines](#). The other divisions of TYS are [Trane Service Hong Kong](#) and [Hong Kong Air-conditioning Parts Centre](#). For more information, please visit www.tranehk.com/en.

Trane Technologies

[Trane Technologies](#) (NYSE: TT) is a global climate innovator that specializes in creating and sustaining safe, comfortable, and energy-efficient environments. Through our strategic brands Trane® and Thermo King®, and our portfolio of environmentally responsible products and services, we bring efficient and sustainable climate solutions to buildings, homes, and transportation around the world. For more information, please visit www.tranetechnologies.com or www.trane.com.

傳媒聯絡：

周華姣

+852 3128 4704

joy.zhou@jec.com

特靈科技收購愛科空氣技術



愛爾蘭·斯沃茲·2023年2月1日——全球溫控系統創新者特靈科技（紐交所代號：TT）宣布於2022年11月1日完成對愛科空氣技術（AL-KO Air Technology）的收購。愛科空氣技術是總部位於德國耶廷根-謝帕赫的愛科集團旗下的一個業務部門。

愛科空氣技術設計、製造、銷售和服務一系列支持可持續發展的空氣處理設備和工藝淨化系統，廣泛應用於製藥、醫療保健、工業流程、零售、娛樂和商業建築等市場。愛科空氣技術將為特靈[®]在歐洲及亞洲的商用暖通空調產品與服務帶來互補的、更高性能的空氣處理、工藝淨化和通風解決方案。

特靈科技亞太區總裁戈偉奇表示：“非常高興愛科空氣技術的業務和團隊正式加入特靈科技。憑藉可持續發展的創新、高質量的產品和解決方案，愛科空氣技術將成為我們在亞洲和歐洲強大的商用暖通空調業務的自然延伸，並使我們進一步專注於提供健康、高效的建築解決方案。我們歡迎愛科空氣技術的新同事們的加入，共同為我們的客戶提供更高效率的暖通空調解決方案，同時幫助他們提升室內空氣質量，達成低碳營運目標。”

愛科空氣技術在歐洲和中國的約800名員工已經加入特靈科技團隊。愛科空氣技術位於德國耶廷根-謝帕赫、威滕伯格（Wittenberg）和中國太倉的三個生產製造基地，以及其在歐洲和亞洲的銷售辦事處也已經成為特靈科技的一部分。愛科空氣技術的現任



行政總裁 **Christian Stehle** 博士將繼續領導愛科空氣技術業務，其團隊的孔憲明博士也將繼續領導愛科空氣技術中國區業務。

Christian Stehle 表示：“特靈科技是愛科空氣技術的理想家園。我們將共同致力於可持續發展的創新、卓越營運、優質的客戶服務和勵志的企業文化建設。我對我們所擁有的共同未來感到無比振奮。”

特靈科技將繼續使用備受推崇的愛科空氣技術品牌開展客戶合作，並向愛科空氣技術的現有客戶及愛科空氣技術的空氣側項目銷售特靈®的設備和服務，同時透過公司在歐洲和亞洲的商用暖通空調平台銷售愛科空氣技術的相關設備和服務。

###

特靈香港

[特靈香港](#) 被譽為香港首屈一指的空調供應商，母公司為 [特靈科技](#) 與 [怡和集團](#) 合資經營的 TYS Limited。TYS 旗下其他業務包括 [特靈空調服務](#) 及 [香港冷氣配件中心](#)。更多資訊，請瀏覽 www.tranehk.com/tc。

特靈科技

作為全球溫控系統創新者，[特靈科技](#)（紐交所代號：TT）擅長締造安全、舒適且符合能源效益的環境。憑藉旗下兩大戰略品牌特靈（Trane®）和冷王（Thermo King®）及其對環境負責的產品組合與服務，特靈科技為全球的樓宇建築、民用住宅及交通運輸領域提供高效、可持續發展的溫控系統解決方案。更多資訊，請瀏覽 www.tranetechnologies.cn 或 www.trane.com。